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Szkolnictwo zawodowe a rynek pracy

Jakie podjąć działania, by absolwenci naszych szkół zawodowych byli tymi, których
poszukują pracodawcy? Takie pytanie przyświecało uczestnikom konferencji „Szkolnictwo
zawodowe a rynek pracy”, zorganizowanej przez Wojewódzki Urząd Pracy, Kuratorium
Oświaty oraz Konwent Starostów Województwa Świętokrzyskiego.
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Podczas  spotkania,  którego  uczestnikami  byli  przewodniczący  Sejmiku  Tadeusz
Kowalczyk, wiceprzewodniczący Sejmiku Józef Żurek, przewodniczący Komisji Strategii
Sejmiku Jarosław Przygodzki oraz marszałek Adam Jarubas zaprezentowano zmieniającą
się sytuację na rynku pracy, która sprawia, iż jednym z najważniejszych zadań państwa jest
budowanie takiego sytemu kształcenia, który w jak największym stopniu będzie uwzględniał
potrzeby  pracodawców.  Dyskutowano  również  na  temat  szans  na  pracę  absolwentów
ponadgimnazjalnych  szkół zawodowych województwa świętokrzyskiego, prognozy popytu
na zatrudnienie w opinii  pracodawców a także  możliwości  podnoszenia atrakcyjności  i
jakości  kształcenia  zawodowego  w  województwie  w  oparciu  o  środki  Programu
Operacyjnego  Kapitał  Ludzki.
 
Organizatorzy  konferencji  przedstawili  również  listę  zawodów o  największym deficycie
pracowników na rynku świętokrzyskim.  Są wśród nich  m.in.:  handlowiec,  sprzedawca,
spawacz,  mechanik,  a  także  pracownik  budowlany z  uprawnieniami.  –   Mogę Państwu
zagwarantować,  że  wspólnie  z  Zarządem  Województwa  będziemy  stawiać  sprawę
szkolnictwa zawodowego na priorytetowym miejscu – mówił  do uczestników konferencji
marszałek  województwa  Adam  Jarubas.  –  Mam  nadzieję,  że  nasze  wspólne  działania
przyniosą efekt w postaci dostosowania szkolnictwa zawodowego do potrzeb rynku pracy.


